
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2024. január 8. (18:01-19:56)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Németh Fanni Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

5. Deák Barbara Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

8. Harangozó Pálma Tanulmányi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10.Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

11. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős Bizottsági tag

12.Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottság elnöke

13.Szóráth Blanka Ellenőrző Bizottsági tag

14.Bérczes Borbála Vendég

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Fejes Zsófia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Gólyahét

3. Küldöttgyűlés

4. Alapszabálymódosítás

5. Egyebek

Fejes Zsófia kérvényezi a napirendi pontok módosítását, amelyek így a következőképpen
alakulnának:

1. Aktualitások és beszámolók

2. Gólyahét

3. Animátori képzések tartói

4. Küldöttgyűlés

5. Alapszabálymódosítás

6. Egyebek

Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a rögzített napirendi
pontok módosítását.

1. Aktualitások és beszámolók

Szántó Lili kezdi meg a beszámolók sorát azzal, hogy az Összetartást szervezi Németh
Fannival, emellett Tóth Dorottya Pannával és Fejes Zsófiával tegnap megbeszélést tartottak a
gólyahét főszervezőivel kapcsolatban.

Deák Barbara arról számol be, hogy ma reggel a Kari Ösztöndíj Bizottság ülésén vett
részt, emellett felkért embereket a rendszeres szociális támogatások bírálására.
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Harangozó Pálma december 19-én EHÖK Tanulmányi Bizottsági ülésen vett részt,
ahol az OHV kérdőívek megreformálásáról volt szó. A mai nap folyamán a Rekrutációs
Egyeztető Bizottság ülésén vett részt, ahol átbeszélték az Educatio Kiállítás menetét.
Megosztja, hogy a nyílt napon lesz majd HÖK pult, ahová nyugodtan jöjjenek a Hallgatói
Önkormányzat tagjai, amennyiben ráérnek.

Layton Sandra elmondja, hogy hamarosan ki fog kikerülni a következő animátori
képzések feedbackje, illetve január vagy február környékén tervezi megtartani a képzések
menetének személyes megbeszélését.

Németh Fanni beszámol arról, hogy Layton Sandrával együtt megszervezték a
karácsonyi ünnepséget a Hallgatói Önkormányzat tagjai számára, emellett az alapszabály
módosításával és az Összetartás szervezésével foglalkozott.

Lillik Dóra pénteken összeült Könczöl Lucával, hogy megbeszéljék a következő félév
mentorprogramjának kialakítását, emellett elkezdtek írni egy igényfelmérőt a külföldi
hallgatók számára. Elmondja még, hogy a University of Groningen hallgatói megkeresték őt
egy csereprogram ötletével.

Tóth Dorottya Panna december 20-án az EHÖK rendezvényes ülésén vett részt. Január
5-én megbeszélést tartottak a TáTK és IK rendezvényeseivel a közös februári Karibuli miatt.
Január 6-án összeültek a Gólyatábor főszervezőivel, hogy átbeszéljék a lehetséges Gólyahét
főszervezőket. Ma szerv megbeszélést tartottak. Elmondja, hogy a második féléves animátori
képzések a február 19-ei héten kezdődnek, és az április 19-ei héten fejeződnek be. A
Vezetőképző tábor Szolnokon lesz megtartva, egyelőre két lehetséges dátummal. Május 16-án
fog sor kerülni a képződő és veterán animátorok avatására.

Czingráber Péter december 20-án részt vett egy EHÖK Főszerkesztőségi
megbeszélésen. 5 novella érkezett be, amiket kijavított. Megosztja a jelenlévőkkel, hogy a
szerkesztőségből visszajelzések érkeztek arra, hogy a tagok nyitottak lennének több,
gyakoribb találkozókra. Február első hetére tervez megtartani egy szakmaibb jellegű
workshopot.

Demetrovics Hanna arról számol be, hogy az Alapszabály módosításával
foglalatoskodott.

Wawra Máté azt osztja meg, hogy december 11-én az EHÖK Kommunikációs ülésén
nem tudott részt venni, helyette Bokányi Barbara ment el. A Gólyabál képei kikerültek,
emellett február elejétől újra érkeznek a táblázatok.

Andrónyi Réka azt osztja meg, hogy a Gólyabál jól sikerült, és az eseményről készült
képek kikerültek. Mennek majd az Educatio Kiállításra, emellett pedig az utódláson
gondolkodik.
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Fejes Zsófia december 13-án EHÖK Küldöttgyűlésen vett részt, illetve EHÖK
Elnökségi ülésen. December 14-én részt vett az Alakuló Küldöttgyűlésen. December 20-án és
január 3-án EHÖK Elnökségi ülést tartottak online formában. Január 6-án összeült Szántó
Lilivel és Tóth Dorottya Pannával, hogy megbeszéljék a gólyahetet. A mai nap folyamán
Bérczes Borbálával és Tóth Dorottya Pannával tartottak szerv megbeszélést. Elmondja még,
hogy az Alapszabály módosításával is foglalkozott.

2. Gólyahét

A koordinátor pozíció kapcsán az Elnökség megvitatja az Animátor Kódex egy
pontját.

Az Elnökség tagjai átbeszélik a lehetőséges Gólyahét főszervezők neveit.

3. Animátori képzések tartói

Megvitatásra kerülnek a második féléves animátori képzések tartói, amit majd a jövő
héten még újra átbeszél az Elnökség.

4. Küldöttgyűlés

Fejes Zsófia megosztja a jelenlévőkkel, hogy még ebben a félévben lesz egy
Küldöttgyűlés, ami online formában fog megvalósulni.

5. Alapszabálymódosítás

Fejes Zsófia elmondja a jelenlévőknek, hogy jelenleg véglegesítik az Alapszabály
módosítását, amit utána elküldenek mindenkinek. Megkéri az Elnökség tagjait, hogy majd
nézzék át, illetve javaslatokat is nyugodtan tegyenek ezzel kapcsolatban.
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6. Egyebek

Nem érkezett több bejelentés, így Fejes Zsófia az ülést 19:56 perckor lezárja.

Budapest, 2024. január 08.

Fejes Zsófia Szóráth Blanka
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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